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INTERPELACJA 

 

dotyczy: ochrony pracowniczej 

 

Wszyscy mamy w pamięci niezbyt udaną wyprawę pracowników poznańskiego ZOO po pumę. 

 

Jak pamiętamy puma miała być zabrana weteranowi wojennemu o zdolnościach zbliżonych do 

Rambo. W związku z tym mam kilka pytań: 

 

Czy dyrekcja poznańskiego ogrodu miała podstawy prawne aby wraz z pracownikami wykonać 

wyrok sadu i jechać po pumę bez Policji? 

 

Na jakiej podstawie zostali wyznaczeni pracownicy do wykonania wyroku? Czy znali przepisy 

prawne, czy przeszli właściwe szkolenie BHP, czy byli ubezpieczeni na wypadek utraty zdrowia lub 

życia na wypadek ataku zwierzęcia lub jego opiekuna – jeżeli tak to gdzie i na jaką sumę? 

 

Czy przygotowano zabezpieczenia dla mediów w przypadku ataku groźnego zwierza lub 

właściciela – media ktoś zaprosił? 

 

Czy został przygotowany odpowiedni transport dla pumy łącznie z opieką weterynaryjną? 

 

Jaki był koszt całej nieudanej akcji? 


